
ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ

Δευτέρα, 19 Νοεμβρίου 2001

Τον Πρωθυπουργό Κώστα Σημίτη δέχθηκε, σήμερα στις 12.30μ.μ. 
σε συνεργασία, στο Προεδρικό Μέγαρο, ο Πρόεδρος της 
Δημοκρατίας Κωνσταντίνος Στεφανόπουλος.

Μετά τη συνάντηση, που διήρκεσε μία ώρα και δέκα λεπτά, ο 
Πρωθυπουργός, εξερχόμενος του Προεδρικού Μεγάρου, προέβη 
στην ακόλουθη δήλωση:

«Συζητήσαμε με τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Στεφανόπουλο τις 
τρέχουσες πολιτικές εξελίξεις.
Επίκεντρο της συζήτησης ήταν τα οικονομικά, μια που την Τετάρτη 21 
Νοεμβρίου πρόκειται να κατατεθεί ο προϋπολογισμός.
Ο ρυθμός ανάπτυξης της Ελλάδας το 2002 θα είναι διπλάσιος περίπου 
του ρυθμού ανάπτυξης της Ε.Ε.. Θα είμαστε μια από τις πρώτες χώρες 
σε ανάπτυξη στην Ε.Ε.. Δεν παύει, όμως, αυτός ο ρυθμός ανάπτυξης να 
είναι χαμηλότερος από εκείνον που προ βλεπόταν στα μέσα ή στις αρχές 
του 2001.
Χρειάζεται, λοιπόν, στον προϋπολογισμό (το οποίο και έγινε) να 
προσέξουμε τις δαπάνες, αλλά οι προτεραιότητές μας παραμένουν 
σταθερές:

• Είναι η κοινωνική πολιτική (η πρώτη προτεραιότητά μας),και
• Η αύξηση της απασχόλησης».

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Για τα «μπλόκα» των αγροτών συζητήσατε, κύριε 
Πρόεδρε;

Κ. ΣΗΜΙΤΗΣ: Συζητήσαμε. Αυτή τη στιγμή δεν υπάρχουν αποφάσεις για 
«μπλόκα». Υπάρχουν προβλήματα σε σχέση με δύο προϊόντα:

• Το ένα προϊόν είναι ο καπνός. Αύριο (20/11/2001) στην Ε.Ε. 
πρόκειται να συζητηθεί το θέμα αυτό. Η Ε.Ε. δεν έχει πάρει 
απόφαση. Η Ελλάδα θα εναντιωθεί σε σχετικές αποφάσεις.

• Όσον αφορά το βαμβάκι, που είναι το άλλο προϊόν το οποίο 
παρουσιάζει πρόβλημα, θα πρέπει να γίνουν οι απαραίτητοι 
έλεγχοι, ώστε να προκύψει η τελική τιμή η οποία, αυτή τη 
στιγμή, δεν μπορεί να προσδιοριστεί, λόγω του καθεστώτος της 
συνυπευθυνότητας. Νομίζω πως αυτή η τελική τιμή δεν θα 
είναι, βεβαίως, η υψηλή περυσινή τιμή, αλλά δεν θα είναι 
και η χαμηλή τιμή, την οποία υπολογίζουν μερικοί ότι θα 
προκύψει. Θα είναι καλύτερη.

Σας ευχαριστώ.


